
Zápis č. 10/2017 ze schůze Exekutivy Jihomoravského krajského svazu házené 

konané dne 13. 12. 2017 

 

Přítomni: sl. Kupková, pp. Levíček, Bauer, Letev, Novotný 

Omluven: p. Pernický 

Hosté: pp. Hanák, Trumpeš 

 

 

a/kontrola úkolů: 

  

trvající úkoly z 18.4.2016 a pozdější: 

- U9 - návrh tematických článků o jednotlivých klubech v oblasti – osloven Újezd u Brna  

Z: všichni  T: 30.11.2017 

- U23: šanony skartuje p. Levíček, převeze p. Bauer  Z: Bauer T: 30.11.2017 

 

splněné úkoly: 

 

b/problematika Exekutivy: Antonín Levíček 

- Exekutiva JmKSH vyjadřuje nespokojenost, že až 13.12. dostáváme 1. Výsledky hospodaření 

JmKSH za 2017, které navíc ani neobsahují DPP 

- Předseda JmKSH informoval členy Exekutivy o účasti na zasedání Rady ČSH 16. -17. 11. 2017 

o Zde bylo sděleno pouze info o činnosti ČSH 

o Neproběhla informace o Hospodaření ČSH 

o Vedení ČSH odmítlo zástupcům rady sdělit výsledek auditu hospodaření ČSH 

- Exekutiva JmKSH podporuje stanovisko Rady ČSH v termínu konání voleb ČSH dne 10.3.2018 

(zdržel se Novotný, Kupková, ostatní pro) 

- V návaznosti na dění v ČSH stanovuje Exekutiva JmKSH předběžný termín konání Konference 

JmKSH na 27. 1. 2018 – tento je odvislý od konečného termínu konání konference ČSH 

- Předseda p. Levíček doplní na web zápis z konání Konference JmKSH 2017 

 

c/problematika soutěžní komise: Milan Letev 

- Předseda SK informoval o chystaných změnách pro následující soutěžní ročníky 

o Ročník 18/19 beze změn 

o Ročník 19/20 se uvažuje o zařazení II. lig pod Krajské svazy házené 

o p. Letev bude problematiku komunikovat s ČSH, abychom měli co nejvíce potřebných 

informací a mohli zaujmout relevantní stanovisko 

o Daná problematika bude projednána rovněž na krajské konferenci JmKSH, která 

zaujme svoje stanovisko 

- Chybí dohrát 2 utkání (1 utkání ml. žaček bude sehráno v únoru 2018, 1 utkání mužů – termín 

bude ještě upřesněn) 

- Do ŽL postoupili Kuřim a Hustopeče za chlapce 

- Zimní pohár se pro nezájem oddílů neuskuteční 

 



d/problematika trenérsko – metodické komise: Radim Pernický 

-  Doškolení trenérské licence „C“ se zúčastnilo celkem 38 trenérů, nejen z JM kraje 
-  Školení dopadlo výborně, TMK je spokojena s účastí a ohlasem frekventantů. Získali jsme 

skvělou zpětnou vazbu, s žádostí o zaslání přednášených prezentací 
-  Seznam frekventantů byl zaslán na ČSH, J. Bělkovi 
-  Prodloužení licence si zajistí frekventanti sami, komunikací s ČSH 
-  Zástupci některých klubů požádali Radima Pernického o ukázku modelové TJ v jejich klubu 

(termín leden - březen 2018) 
-  Doporučení pro kluby:  

začít zapojovat do “trenérského” řemesla mladé hráče. Jiná cesta, než si vychovat mladé 
trenéry z vlastních řad, v současné době není možná 

- zaměřit se na všeobecný rozvoj dětí a mládeže, důrazně dbát na techniku provedení 
jednotlivých cvičení  

 
e/problematika sekretáře JmKSH a finanční komise: Roman Bauer 

- vybráno 7600,- Kč jako účastnický poplatek za školení trenérů licence „C“ starého typu 

- schválen nákup HDMI kabelu k dataprojektoru 

- o proplacení dotace jako příspěvek na cestovné do Lundu musí žádat ČSH přímo předseda 

JmKSH 

 

f/problematika komise rozhodčích: Jiří Novotný 

- pp. Florián a Netík přerušili činnost z pracovních důvodů 

- p. Kopřiva přerušil činnost z osobních důvodů 

- množí se bohužel situace, kdy zejména mladí rozhodčí neřídí utkání s odpovídajícím 

odznakem ČSH, předseda KR prostřednictvím KR sjedná nápravu 

- při změnách termínů utkání kratších 10 dní může nastat situace, že KR nebude mít na dané 

utkání koho nominovat a rozhodčí se k utkání nedostaví, následuje postup dle platných 

předpisů ČSH 

- protože se množství přehlášených utkání na poslední chvíli neúměrně zvyšuje, rozhodla 

Exekutiva JmKSH o zvýšení poplatku za změnu termínu utkání  10 dní a méně před utkáním 

na 400Kč     Pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0 

g/problematika komise mládeže: Irena Kupková 

- p. Semerád až po urgenci zaslal zprávu o kempu HN (zúčastnilo se pouze 7 hráčů), zpráva 

zaslána až před 10 dny.  P.Semerád dále informoval, že na kemp HN do Nymburku nepojede 

z pracovních a studijních důvodů 

- navíc do Nymburku byli vybráni pouze dva hráči, Exekutiva JmKSH vyslovuje znepokojení, 

proč nebyla využita celá kvóta 

- KM osloví pí. Kristovou, aby za p. Semeráda zajistila účast na kemp v Nymburku 

- KM na únorové zasedání Exekutivy JmKSH pozve p. Semeráda, aby se dohodla na dalším 

pokračování jak, kde, co,  s kým, v jakých mezích atd. 

Následující schůze Exekutivy JmKSH se uskuteční dne 3. 1. 2017 v 16:30 hod. v hale SHC Maloměřice. 

 

 

V Brně dne 13.11.2017     Zapsal: Ing. Roman Bauer 


